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Borac prodaje maglu umjesto rezultata
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Jedan od najboljih rukometnih struÄ•njaka s prostora bivÅ¡e Jugoslavije,  Velimir PetkoviÄ‡, iskoristio je odmor da
posjeti rodnu Banju Luku.  PetkoviÄ‡ veÄ‡ duÅ¾e vrijeme Å¾ivi i radi u NjemaÄ•koj, gdje s klupe s dosta  uspjeha
predvodi nekadaÅ¡njeg prvaka Evrope, Gepingen, s kojim ima ugovor  do 2011. godine. Nekada odliÄ•an igraÄ•,  a
poslije toga joÅ¡ uspjeÅ¡niji  trener, koji je s Borcem 1991. godine osvojio Kup IHF, kada je  promovisan u najmlaÄ‘eg
trenera u istoriji Evrope s jednim evropskim  trofejom, bio je gost "Fokusa", odgvorajuÄ‡i na aktuelna pitanja, te 
komentariÅ¡uÄ‡i danaÅ¡nju situaciju u RK Borac m:tel.

FOKUS: Da li se moÅ¾e oÄ•ekivati nastavak saradnje s  Gepingenom? PETKOVIÄ†: Iako je Uprava kluba pokazala
veliko  interesovanje za produÅ¾etak ugovora, doÅ¡lo je vrijeme da promijenim  sredinu. Obavili smo preliminarne
razgovore, ali nisam zadovoljan  ponuÄ‘enim uslovima. S Gepingenom sam ostvario sve Å¡to sam i planirao,  igrali smo
u Evropi, izborili dobar plasman i vrijeme je da svako krene  svojim putem. Sigurno da mi imponuje to Å¡to me prije
svega cijene kao  rukometnog struÄ•njaka i Å¡to Å¾ele po svaku cijenu da ostanem na  trenerskoj klupi, ali doÅ¡lo je do
zasiÄ‡enja s moje strane. Nekad su  promjene dobrodoÅ¡le. FOKUS: S banjoluÄ•kim Borcem 1991. godine osvojili  ste
Kup IHF. Kako sada gledate na taj period? PETKOVIÄ†: Borac je u to vrijeme imao duÅ¡u. Bio je to  gradski klub,
vrijeme kada se disalo i radilo za Borac. Ipak, ne treba  se vraÄ‡ati u proÅ¡lost. Svako vrijeme nosi svoje prednosti i
nedostatke i  trebamo drÅ¾ati korak s onim Å¡to dolazi. Å ta je bilo bilo je, to vrijeme  ne moÅ¾emo vratiti. JoÅ¡ uvijek
postoje ljudi koji vjeruju u tu istu duÅ¡u  Borca, entuzijasti koji i dalje Å¾ive za crveno-plavi dres i vjeruju da  Borac
moÅ¾e zasijati istim sjajem. FOKUS: Iz vaÅ¡e perspektive, koje su prednosti,  odnosno nedostaci danaÅ¡nje politike
kluba iz Gospodske ulice? PETKOVIÄ†: Iako nisam u Borcu, dobro poznajem sve ono  sa Ä•im se susreÄ‡u ljudi koji
vode klub. Nekada su Borac Ä•inili domaÄ‡i  igraÄ•i. S obzirom na ratna deÅ¡avanja i velike migracije stanovniÅ¡tva 
normalno je da klub danas Ä•ine igraÄ•i sa svih strana. Kada doÄ‘ete u novu  sredinu morate biti spremni na
kompromise. Kada sam stigao u NjemaÄ•ku  mogao sam zadrÅ¾ati dio onoga Å¡to sam ponio od kuÄ‡e, ali rezultati
traÅ¾e  prilagoÄ‘avanje. Tom miÅ¡lju treba da budu voÄ‘eni i igraÄ•i koji dolaze u  Borac. Politika kakva god da je
nikada nije donijela niÅ¡ta dobro ako se  mnogo mijeÅ¡a u ekipu i struku. Politika je uprava kluba i te dvije  stvari treba
razgraniÄ•iti. FOKUS: Kako komentariÅ¡ete rezultate RK Borac u  posljednjih nekoliko sezona i Ä•injenicu da su tribine
"Borika" sve  praznije? PETKOVIÄ†: Borac mora biti prvak BiH. To je sva  mudrost. Kome i zaÅ¡to odgovara vjeÄ•ito
drugo mjesto, ne znam, ali  Ä•injenica je da neÅ¡to ne Å¡tima. Osim teÅ¾nje ka prvaku drÅ¾ave, sve ostalo  je
prodavanje magle. Plasiranje priÄ•e o vraÄ‡anju dugova ne pije vodu.  Svi su u dugovima, pa i njemaÄ•ki klubovi. Borac
mora biti izazov za  druge igraÄ•e, igraÄ•i ne smiju dolaziti u Borac zato Å¡te nemaju drugog  izbora. Izazov dolazi kroz
rezultat, a Borac to nema. I u NjemaÄ•koj  imamo sliku praznih dvorana, ali to se rjeÅ¡ava odmah. Ne Å¾ele svi  gledati
samo rukomet 60 minuta, mora im se ponuditi i drugi sadrÅ¾aj i  ubrzo Ä‡e se traÅ¾iti karta viÅ¡e. To je rjeÅ¡enje za
prazne tribine  "Borika". FOKUS: RK Borac je nedavno promovisao novog Å¡efa  struke, Dragana MarkoviÄ‡a. Mislite li
da MarkoviÄ‡ moÅ¾e odgovoriti  ambicijma kluba, skidanju skalpa Bosni? PETKOVIÄ†: MarkoviÄ‡ je moj igraÄ• koga
cijenim i  poÅ¡tujem, ali kada preuzmete ekipu onda  prvo Å¡to morate uÄ•initi jeste  upoznati igraÄ•e, a ne otputovati
odakle ste doÅ¡li i zakazati prozivku za  mjesec i po dana. Rukomet se Å¾ivi 24 sata. Kada nisam na treningu,  studiram
protivniÄ•ki tim, uÄ•im, napredujem, jer Ä•ovjek uÄ•i dok je Å¾iv.  Za velike uspjehe nije neophodno veliko trenersko
ime. Potreban je rad i  autoritet kod igraÄ•a, harmonija na terenu, organizovanost u klubu. Kada  se ti dijelovi ujedine
dobijate kompatibilnu cjelinu koja mora dati  rezultat. MarkoviÄ‡ je trebalo da ostane u Banjoj Luci, upozna igraÄ•e, pa 
onda, ukoliko ima obaveza, otputuje da bi na prvoj prozivci znao tim, a  ovako... opet naopako. FOKUS: MoÅ¾ete li se
osvrnuti na rad Uprave RK Borac? PETKOVIÄ†: Klub ima Upravu koja je koliko-toliko  odradila svoj posao onako kako
treba. Ipak, klub kao Å¡to je Borac ne  smije dozvoliti da se na definisanje igraÄ•kog kadra Ä•eka dok se ne  rijeÅ¡e
sponzorski ugovori. U moje vrijeme smo imali i plan B. Ukoliko  zakaÅ¾e Pivara, ostaje "Metal", ali uvijek smo imali
rjeÅ¡enje. Isticanje  mandata, kao i ostala pitanja SkupÅ¡tine rjeÅ¡avala su se u jednom potezu,  raspisivanjem
konkursa, ali imali smo duÅ¡u, bez liÄ•nih interesa. Za  Borac se Å¾ivjelo. Sada se kroz Borac Å¾ivi za liÄ•ne interese. 
FOKUS: Gdje je bh. rukomet u odnosu na Bundes ligu? PETKOVIÄ†: Dok god rukometnim krugovima budu vladali 
liÄ•ni interesi i dok god u Savezu budu sjedjeli ljudi koji nemaju  osnovno obrazovanje, prosperitet ne postoji. Selektor se
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postavlja bez  kriterijuma, pozivaju se igraÄ•i bez ikakve osnove, po nacinalnom ili  rodbinsko-prijateljskom kljuÄ•u. Å ta
se deÅ¡ava, ne znam, ali slika nije  dobra. OdraÄ‘uju se nasumiÄ•ne pripreme, odigraju dvije do tri  prijateljske utakmice
i otputuje se na Å¡ampionat ili kvalifikacije,  naravno da rezultat izostane. Selektor ne poznaje igraÄ•e, igraÄ•i ne 
poznaju selektora. TroÅ¡e se velika sredstva na pripreme u Sloveniji, po  planinama, turistiÄ•kim centrima. Nekada su za
kvalitetne treninge bili  dovoljni i Å ehitluci.  Bez Gepingena na Turniru Å¡ampiona Na ovogodiÅ¡njem Turniru Å¡ampiona
"Banja Luka 2010" ljubitelji  rukometa neÄ‡e moÄ‡i gledati jednu od najjaÄ•ih ekipa Bundes lige. Razlog  tome jeste
neozbiljnost u klubu iz Gospodske ulice. - U NjemaÄ•koj sam otkazao tri turnira, od kojih smo imali veliku  finansijsku
korist, da bih doputovao na BorÄ•ev turnir, sa Å¡est njemaÄ•kih  reprezentativaca. Deset dana kasnije direktor kluba,
Boris Ä•ogo, pozvao  me i rekao da u tom periodu nema slobodnog termina u dvorani i mi smo  otkazali uÄ•eÅ¡Ä‡e.
Kakvi to ljude vode Borac i kakvom politikom se  rukovode? Da li je njima poznato s kakvom ozbiljnoÅ¡Ä‡u se radi u 
Gepingenu, da bi na kraju jedan Ä•ogo, kao da je to normalna stvar,  poslao obavjeÅ¡tenje o nedostatku termina.
Politika Gepingena je misaona  imenica za Ä•ogu i njemu sliÄ•ne. Zamislite sramotu i neozbiljnost i sliku  koju je stvorio
o Borcu u NjemaÄ•koj. JoÅ¡ im priÄ•am, a i oni sami to  znaju, rijeÄ• je o bivÅ¡em prvaku Evrope. Jadno, da jadnije ne
moÅ¾e biti -  razoÄ•aran je PetkoviÄ‡.
 
 Autor: Dragana MatijaÅ¡Â 		 		
 
 Izvor vijesti: Fokus 
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